
Zápis ze shromáždění delegátů Sdružení rodičů a příznivců G8MB  
konané dne 20. 11. 2024 v 15:00h  

 

Místo konání: Gymnázium, Palackého 191, MB    Účastníci: dle prezenční listiny  

Informace od vedení školy 

Paní ředitelka RNDr. Pospíšilová, zástupce ředitelky Mgr. Holan – poděkování za financování, loni 

rekonstrukce WC, Letošní školní rok podány žádosti na 3 akce: 

1. Grant na inovativní výuku - rekonstrukce jazykových učeben - multimediální učebny kapacita 14 

a 20 žáků (rozpočet 4.995.000,-Kč) V učebnách se budou učit i další předměty. Projekt byl 

vybrán, předpoklad realizace: 06. 2025 – 09. 2025. 

2. Školní hřiště, odizolování části budovy (rozpočet 15.000.000,-Kč)  místnost bufetu. (p.Vácha, 

Lochman a Marek při návštěvě školy příslibili podporu)   

3. Rekonstrukce školního rozhlasu (rozpočet 300.000,-Kč) 

 

Problematika šaten – nyní po dlouhé době krádeže věcí ze šaten. Řešeno zvýšeným dozorem, 

úpravou režimu otevírání dveříu vstupu, plán umístění nových kamer (rozpočet 33.000,-Kč). 

 

Žádost o návrh na zástupce do školské rady – volební období 3 roky. Složení: za školu: prof. 

Pavlíčková, prof. Protivánková, za Krajský úřad: p. Moša, p. Pechanda. Za rodiče je třeba zvolit 2 

kandidáty. 

Schvalování výroční zprávy, 2x za rok pracovní schůze, při změnách (např. školní řád, atp.) – ad hoc. 

 

 

Nové žádosti o finanční příspěvek od učitelů a žáků:  

Nově přednesena žádost:  

prof. Rygerová, prof. Vajdová – 7.000,-Kč na 6hodinový program pro kvinty – „Blázníš? No a!“ – 

přednáška psychologa – reakce na stávající problémy, jež se ve třídách objevují. 

 

Stávající žádosti: 

prof. Sládková – turnaj v basketbalu – nedostatky v dokladech – bude dořešeno  

prof. Vajdová – turnaj v piškvorkách – schváleno, vyřízeno. 

prof. Kotlaba– workshop - schváleno, vyřízeno. 

prof. Matějů - Youth4impact (dříve Edison) – schváleno, vyplaceno. 

prof. Šuráňová – cizojazyčné knihy – proběhlo. 

prof. Holan – odměny pro 3 žáky – probíhá. 

 

 

Informace výboru Sdružení rodičů a příznivců G8MB:  

1. Omluvení neúčasti předsedy ing. Hackla, který je na zahraniční služební cestě. 

2. Místopředsedkyně Mgr. Zelenková přednesla sdělení předsedy ing. Hackla - poděkování ing. 

Židlické za odvedenou práci při přebírání účetnictví Sdružení, informace o akcích, které byly 

podpořeny ze zdrojů Sdružení, apel na získávání příspěvků od rodičů, aby mohly být financovány 

další akce. (Viz též příloha na konci zápisu). 

3. Zmíněna problematika úprav prostor bufetu – po šetření na místě bylo konstatováno, že by šlo 

pouze o velmi provizorní řešení s vysokým rozpočtem, které by neřešilo podstatu problému 



vlhkosti zdiva – Sdružení proto do akce v tuto chvíli finančně vstupovat nebude. 

4. Vysvětlení vzniku členství ve Sdružení – každý rodič který zaplatí příspěvek 500,-Kč je členem. 

Výzva k podávání podnětů pro projekty k realizaci / financování. 

5. Informace o zjednodušení výběru příspěků – ing. Židlická předala zástupcům jednotlivých tříd 

seznam s číslem účtu, variabilními symboly pro jednotlivé žáky a QR kód. Zástupci jednotivých 

tříd byli požádáni o předání na třídních schůzkách, aby měli rodiče tento podklad pro platbu k 

dispozici. 

6. Vysvětlení mechanismu podávání žádostí o financování a procesu schvalování.  

 

 

Diskuse: 

1. Dotazy na projekty, připomínka stavu v minulosti - neproplacení projektů – bylo již vyřešeno, 

problém spočíval v komunikaci, nové vedení Sdružení – jiný způsob komunikace, funguje. 

2. Šerpy – dotaz zda je třeba podat žádost – ano. 

3. Dotaz na výši členského příspěvku: 500,- Kč Cokoli navíc je darem (ing. Židlická na žádost 

dárce vystaví potvrzení pro uplatnění při zpracování daňového přiznání). 

4. Dotaz na přehled kdo zaplatil. 

 

 

Usnesení: 

Nový výbor sdružení pokračuje v práci, vyzývá rodiče ke členství ve Sdružení, pro rodiče byl vytvořen 

dokument pro možnost snazšího zaplacení příspěvků. Jsou přijímány návrhy projektů k financování 

ze zdrojů Sdružení. 

 

 

 

Seznam zúčastněných - viz přiložená prezenční listina. Všem děkujeme za účast a diskusi.   

 

 

 

Zapsal: R. Jecelín, 20. 11. 2024   Schválil: ing. Stanislav Hackl 

 
  



Příloha: Sdělení předsedy Ing. Stanislava Hackla přednesené paní místopředsedkyní Mgr. 

Šárkou Zelenkovou: 

 
Vážené dámy a pánové, 
 
scházíme se zde opět po půl roce, abychom vás informovali, co se za uplynulé období v našem 
sdružení událo. 
Především jsme jako nové vedení převzali v létě loňského roku veškerou agendu spolku včetně 
účetnictví. Vzhledem k tomu, že někteří z nás byli do výboru zvoleni již v předchozím roce, podařilo se 
plynule převzít veškerou administrativu, udržet kontinuitu činnosti a navázat na to dobré 
z předchozích let. 
Také ekonomiku sdružení jsme po vyjasnění několika drobností, změně statutárních zástupců, a tedy 
i oprávněných osob u bankovního účtu, uzavření hotovostní pokladny a inventury majetku převzali 
bez problémů. Zde patří velký dík paní Renatě Židlické za její preciznost a neústupnost. 
Nyní k naší činnosti: 
Podrobný seznam financovaných akcí připravila naše paní ekonomka a vy do něj můžete nahlédnout. 
Nemusím zde proto podrobně rozebírat, na jaké akce jsme postupně přispívali. Obecně lze říci, že 
jsme se drželi nastavených zvyklostí a pravidel, tzn., že jsme přispívali na různé mimoškolní i školní 
akce, kterých se žáci naší školy účastnili, na úhrady startovného různých turnajů a soutěží a 
cestovného na tyto akce. Na akce pořádané naší školou jsme přispívali nákupem odměn (např. 
pohárů). Částky se v těchto všech případech pohybovaly ve stovkách či nižších tisících Kč. 
Z významnějších částek (kolem 10000 Kč a více) bych jmenoval každoroční úhradu šerp maturantů, 
odměn pro nejlepší žáky školy nebo program Youth4Impact (dříve Edison) vedený organizací 
AIESEC, kdy zahraniční stážisté vedou výuku v cizím jazyce, seznamují studenty s kulturou a 
zajímavostmi ze svých zemí. 
Také jsme částkou 10000 Kč zafinancovali nově založenou cizojazyčnou knihovnu, kterou zpravuje 
paní prof. Šuráňová s perspektivou další podpory. 
To byly tedy výdaje. Abychom mohli ve financování daných aktivit pokračovat, musíme samozřejmě 
mít i příjmy. Členské příspěvky se za uplynulé období vybraly v částce nižší než obvyklé. Zde bych na 
vás chtěl apelovat, abyste ve třídách trochu zpropagovali naši činnost a požádali rodiče o zaplacení 
příspěvků. Paní Židlická přišla s výbornou myšlenkou – použít pro platbu QR kód. Máme ho 
zveřejněný přímo na webu a v seznamu variabilních symbolů, který lze ze stránky našeho sdružení 
stáhnout již bez nutnosti soubor rozbalovat, což opět usnadňuje platbu. 
Mluvím zde o webu. Spolu s agendou sdružení jsme také převzali administraci naší sekce na 
stránkách školy. Texty jsme upravili a budeme se i nadále snažit být aktuální a maximálně 
transparentní. Na stránce jsou k nahlédnutí veškeré dokumenty i z dřívější doby, dále zápisy ze 
setkání výboru a ze shromáždění našeho sdružení, aby bylo vidět, co na jednotlivých schůzkách či 
shromážděních řešíme. Transparentnost a (částečně i nápravu mínění o našem spolku u některých 
vyučujících a rodičů) si náš předseda Stanislav Hackl, kterého tímto ještě omlouvám kvůli neodkladné 
zahraniční služební cestě, vytknul jako jednoznačnou prioritu pro první rok činnosti. 
Dále bych se zde chtěl zmínit o klubovně žáků v suterénu. Stávající stav nám nepřijde jako vyhovující 
a odpovídající 21. století. Zásadním problémem těchto prostor je vlhkost. Chtěli bychom navázat na 
předchozí vedení spolku, které spolufinancovalo úpravu prostor, ale dokud se neprovede vnější 
izolace základů budovy, budou všechna řešení dočasná. Na jaře jsme na popud pana zástupce 
ředitele Holana nechali zpracovat orientační cenovou nabídku, která vyšla za základní sanaci omítek 
(osekání, odvoz materiálu, nové hydrofobní omítky) a úpravu podlahy na více než 200 000 Kč. Tuto 
částku nejsme jako dočasné řešení na několik málo let ochotni vydat. Naše myšlenky se tedy ubírají 
k nějakému významnému sponzorovi nebo mimořádnému příspěvku členů našeho sdružení a 
dobrovolné příspěvku ostatních rodičů a příznivců gymnázia. Nebo zkusit oslovit rodiče, kteří by měli 
prostřednictvím své firmy možnosti se sanací pomoci, popřípadě i s fyzickým zapojením žáků. Prosím, 
zkuste se vyjádřit k této věci v diskusi. Vítáme jakýkoli podnět. 
Závěrem mého příspěvku vás všechny zdravím, věřím, že budeme jako dosud v naší činnosti 
pokračovat k vaší spokojenosti a přeji vám vše dobré. 
  
Stanislav Hackl 
 


